
 
 

 

 

   

 

 

R E F E R A T 
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N E T V Æ R K S M Ø D E 
 

Dato: Onsdag den 15. marts 2023 kl. 18:30-21:20 

Sted: BTI Tennis, Fælledvej 1, Tversted 

Tilstede: Brønderslev Tennis- og Padelklub Anette Aggerholm 

  BTI Tennis Jette Pedersen 

 Marianne Buhelt 

 Lars Bro 

 Rene Aarup Olsen 

 Dronninglund Tennis & Padel Birgitte Axen 

 Cathrine Pedersen 

 Hirtshals Tennisklub Susanne Krohn Djurhuus 

 Erik Jan Pedersen 

 SEIF Tennis Anders Kajgaard 

 DGI Nordjylland Mads Aae 

 Lasse Todberg 

 JTU Camilla Petersen 

 Tovholder Jørgen Nørgaard 

Afbud: Frederikshavn Tennisklub, Hjørring Tennisklub/Hjørring Padel, Sindal 

Tennisklub, Skagen Tennisklub, Vrå Tennisklub, Lars Elkjær 

Næste møde: 2. oktober 2023 i Hirtshals 

 

 

 

 

Ad. 1: Godkendelse af dagsorden og referat af seneste møde 
Dagsorden og referat er godkendt. 



 

Ad. 2: Klubrunde  
 

BTI:  

Lysanlægget er næsten færdigt, mangler nogle enkelte lamper.  

5/2 blev der afholdt årsmøde, som er en slags generalforsamling.  

Har ikke tilmeldt sig tennissportens dag endnu.  

9-11. juni – Tannisbugt Open, indbydelse er sendt ud til dem der tidligere har 

været med.  

Er spændende på holdturnering fra JTU, sidste år meget sløjt. Der var ikke mange 

kampe og resultaterne blev ikke indberettet.  

Er i gang med at undersøge mulighederne for padel.  

Indendørs har vi spillet i Tannisbugthallen, hvor der er kommet en tennisbane.  

 

Hirtshals:  

Vi spiller hele året rundt. I weekenden spiller vi i Stendyssehallen, hvor der rulles 

et tæppe ud.  

Der er lige kommet et nyhedsbrev ud, hvor der beskrives hvilke aktiviteter der 

kommer til sommersæsonen. Vi satser på familietennis og fyraftentennis. Vi har 

fået mange unge spillere i klubben. Vi er tilmeldt tennissportens dag, hvor vi 

også afholder generalforsamling.  

Vi undersøger mulighederne for at lave 2 multibaner, men det primære skal være 

til padel. Vi har grunden til det og halvdelen af pengene er fundet, men nu skal 

der tages stilling til hvad vi gør fremadrettet. Vi ved ikke hvad underlaget skal 

være endnu for der er ikke nogen steder hvor man spiller padel på hard court 

som vi i starten tænkte.  

Vi har et godt skolearbejde i samarbejde med danskskoleidræt med at udbyde 

ketchersport til de unge. 

 

Nielstrup:  

Vi har ligget lidt i dvale nu.  

Der er kommet en ny bestyrelse.  

Vi har givet klubhuset en renovering og lavet noget hygge områder.  

Vi spiller indendørs i vinteråret i Ravnshøj hallen.  

 

Brønderslev:  

På tennissiden har vi 132 medlemmer og 147 medlemmer på padel.  

Vi spiller lidt tennis i indendørshallen, men tiderne som vi har er ikke så gode, så 

det er begrænset hvem der kan spille på tiderne.  

Der er ikke planlagt nogle aktiviteter endnu, men vi regner med at det bliver det 

samme som sidste år, så juniortræning, voksenintro og spilsammen. Vi har lidt 



 

svært ved at få medlemmerne til at deltage i netværksaktiviteterne og 

holdturneringerne.  

Vi har god aktivitet på padelbanerne, hvor vi har lavet Fyraftenspadel, rosepadel 

også har vi også pay and play. Vi vil gerne prøve at tiltrække flere juniorer til 

padel.  

Vi vil gerne lave noget skolesamarbejde med skolerne, men synes det er svært.   

 

Dronninglund:  

Har afholdt generalforsamling, super sund økonomi.  

Vi har fået lagt kunststofgræs på den sidste tennisbane.  

Stor succes med padel, to herrehold tilmeldt i 2. division. Vi har haft stor succes 

med 60+ hold, hvor vi har haft to hold, som er sponsoreret af Brønderslev 

Kommune.  

Vi har også været med til at udbyde Team Fred.  

Vi er tilmeldt tennissportens dag og har standerhejsning d. 22. april.  

Vi har ingen aktiviteter indendørs, vi spiller udendørs hele året.  

 

BTI:  

Er der nogle som erfaringer med drænasfalt på en padelbane. I Aars har de brugt 

drænasfalt, så snak med dem.   

 

Ad. 3: Erfaringer med padelbaneleverandører 
Hirtshals: Har i nogle erfaringer med leverandører af padelbaner? Er der nogle 

som er gode eller nogle er dårlige? 

Brønderslev: Vi tog nogle tilbud hjem. Tilbuddene skal læses grundigt igennem, 

der er forskel på glas, underlag, stolper, levering, betalingsrater mm. Vi valgte 

Frederikshavn. Det er en god ide at tage rundt til de forskellige klubber, som har 

padelbaner. Det er en god ide med en forsikring på ruderne. 

Dronninglund: Det er en god ide at vælge en lokalforhandler eller i hvert fald 

lokaleleverandører, så hvis der er problemer, så har de nemt ved at komme ud.  

DGI: En ide er at snakke med Lars Elkjær, han har et rigtig godt kendskab til det 

og ved også hvem man kan kontakte.   

 

Ad. 4: Tennistræner- og padeltrænerkurser 
Jørgen: Det er en god ide at lave lokale kurser hvor man kan tilrettelægge det 

anderledes ved at måske dele det ud over flere dage.  

Næsten alle klubber har nogle stykker som kunne være interesseret i at deltage i 

padelkurser. Alle klubber går hjem og finder ud af hvor mange de hver især har, 

som er interesseret i et kursus.  



 

Jørgen, DGI laver en styregruppe, som sørger for al det praktiske, de finder en 

dato.  

 

Anette: Det ville være fint med et årshjul for alle aktiviteter i det nordjyske.  

DGI: Vi har det som hedder spotkurser hvor man selv vælger et tema. Man kan 

selv vælge temaerne. For et 3 timers kursus koster omkring 2000-2500 kr. Du kan 

også søge om aktivitetstilbud i Hjørring kommune hvor du får 500 kroner i 

tilskud for et kursus. Du kan også få tilskud af kommune fordi det er et kursus.  

Spotkursus for tennistrænere kan afholdes tirsdag d. 9. maj i Brønderslev kl. 

17.30-21.00. Tema er serv, returnering og flugt. 

 

Ad. 5: Aktiviteter sommer 2023 
Tidligere haft åbne tematræninger. Haft noget for juniorer også. Doubletræf m.m. 

Klubberne har selv meldt ind, hvad de ønsker at stå for. Klubberne været gode til 

at sikre en del deltagere selv.  Dronninglund ønsker at stå for mix-aftener. Ønsker 

samspil på tværs. Gerne forår 23 allerede. 

Dronninglund – Dametræf  

SEIF – Herretræf  

BTI – Mixtræf 

Der stræbes at ligge det før sommerferien.  

Tema træning i BTI.  

Datoer meldes ind til Jørgen, som sørger for distribution. 

 

Ad. 6: Nyt fra organisationerne 
 

JTU:  

Der informeres om holdturnering ude 2023, Jysk Mesterskab i skumtennis 2023, 

Jysk Mesterskab ude 2023. I forhold til holdturnering udendørs så skal klubberne 

både være medlem af DTF/JTU og DGI for at deltage. Vi glæder os til at høre om 

den nye model der bliver fremlagt på DTF’s generalforsamling mellem DTF og 

DGI, så også klubberne kan få en klarhed. På JTU’s hjemmeside under kalender 

findes alle de aktiviteter som der er i Jylland, De kan ses HER.  

Netværket har en underside på JTU’s hjemmeside hvor der bliver lagt referater, 

aktiviteter mm. Siden kan findes HER. 

Der informeres omkring JTU’s nye bestyrelse og de strategipapirer som JTU 

fremlagde på generalforsamlingen. Strategipapirerne kan læse HER 

Der informeres også at JTU har i budgettet for 2023 lagt 200.000 kroner ud i 

fokusområder, og disse penge kan klubberne søge om, hvis de har nogle 

aktiviteter de ønsker hjælp til. Der skal sendes en ansøgning om hvilken aktivitet 

det drejer sig om samt hvad der søges om.   

https://www.jtu.dk/jtu/index.php/aktiviteter
https://www.jtu.dk/jtu/index.php/klub/udvikling-og-bistand/klubnetvaerk/netvaerk-1-tnn
chrome-extension://efaidnbmnnnibpcajpcglclefindmkaj/https:/www.jtu.dk/jtu/images/PDF-filer/Generalforsamling/2023/Strategi-2023-2024.pdf


 

 

DGI:  

Vi arbejder med at det kunne være interessant at lave et årshjul. Vi har oprettet 

nogle facebookgrupper: Nordjyllands Tennisforum og Nordjyllands Padelforum 

er det vilde vesten. Padel Nordjylland og Tennis Nordjylland. Kommer gerne ud 

til foreningsbesøg. Arbejder på et godt instruktørkorps, som kan komme ud og 

hjælpe.  

Hjælper gerne med at lave noget tennis i skolerne eller padel. Tager gerne 

kontakt til skolerne og sørger for det praktiske.   

 

Ad. 7: Organisering af TNN 
Vi fortsætter pt., som vi plejer  

 

Ad. 8: Eventuelt, herunder næste møde 
Næste møde: 2. oktober 2023 i Hirtshals. Tennis/padel kl 17.00 

 

Undervejs på mødet fortalte Rene Aarup Olsen om sine forskellige tanker ifht. at 

kunne udvikle tennis i Danmark, fordelene ved at professionalisere i klubberne og 

opfordrede klubberne til at etablere samarbejde omkring træneransættelser mv. 

Klubberne fik forskelligt indspark og har mulighed for at kontakte Rene på mail 

hvis de har opfølgende spørgsmål eller har brug for sparring ifht udvikling og det 

tanker, som Rene arbejder med  - Renes mail er: reneaarup@hotmail.com  

 

 

Kontaktdata konsulenter: 
 

Camilla Petersen Lasse Todberg Mads Aae Lars Elkjær 

T: 22 85 99 92 T: 25 74 77 71 T: 22 88 28 01 T: 21 31 31 00 

camilla@jtu.dk lasse.todberg@dgi.dk mads.aae@dgi.dk lars.elkjaer@dgi.dk  

 

 

Referent: Camilla Petersen / Jørgen Nørgaard 

https://www.facebook.com/groups/728162758871958/
https://www.facebook.com/groups/852585009132105/
https://www.facebook.com/padelnordjylland
https://www.facebook.com/tennisnordjylland
mailto:reneaarup@hotmail.com
mailto:camilla@jtu.dk
mailto:lasse.todberg@dgi.dk
mailto:mads.aae@dgi.dk
mailto:lars.elkjaer@dgi.dk

